



INFORMATION BULLETIN EXPERTECH

Sisters, Brothers, Siblings,

We began the negotiation process with Expertech on September 18.

Last week, we began the monetary demands.

We are currently facing requests for concessions on seniority and transfers, and have been turned down on our salary demands.

We'd like to take a moment to remind you that every gesture of support is an effective way of demonstrating our solidarity.

We will be meeting the employer in Kingston on December 4, 2023 to continue negotiations.

Thank you for your support. Keep up the good work as usual. Be careful and remember that Health & Safety is a priority for us.

We'll keep you informed,

We are stronger together!

Solidarity,

Your bargaining committee,

Eric Johnson
Paulo Duarte
Kevin Klan
Harold Hellings
Emilio DiFrancesco

Robin Dudley, national representative

Votre comité de négociation,

Patrick Léveillé
Pierre Tremblay
Gaétan Turcotte
Benoit Laurendeau
Jean Bacon

Jean-Stéphane Mayer, représentant national
JSM/cv_sepb343



INFO-NEGO EXPERTECH

Consœurs, confrères, camarades,

Nous avons entamé le processus de négociation avec Expertech le 18 septembre dernier. La semaine dernière, nous avons commencé les demandes monétaires.

Nous sommes actuellement face à des demandes de concession en ce qui concerne l'ancienneté les mutations et nous avons obtenu une fin de non-recevoir pour nos demandes salariales.

Nous prenons un moment pour vous rappeler que chaque geste de support est un moyen efficace pour démontrer notre solidarité.

Nous rencontrerons l'employeur à Kingston le 4 décembre 2023 afin poursuivre les négociations.

Nous vous remercions de votre support. Continuez d'effectuer votre travail de qualité comme à l'habitude. Soyez prudent et rappelez-vous que la Santé Sécurité est une priorité pour nous.

Nous vous tiendrons informés,

Nous vous tiendrons informés,

Ensemble, nous serons toujours plus forts !

Solidarité,

Votre comité de négociation,

Patrick Léveillé
Pierre Tremblay
Gaétan Turcotte
Benoit Laurendeau
Jean Bacon

Jean-Stéphane Mayer, représentant national
JSM/cv_sepb343

Your bargaining committee,

Eric Johnson
Paulo Duarte
Kevin Klan
Harold Hellings
Emilio DiFrancesco

Robin Dudley, national representative